
Poř.číslo v roce 11
Datum konání 6.12.2023
Odesláno Mandát, Jiránek, Daňková, Beneš, Heral, Budin,Dudek, Horký, Kurfurstová, Slavík
Nepřítomen Zemanová, Baranyi, Havlík, Rujbr

Kontrolni komise
Za sekretariát Kozlovská
Hosté
Informace

Informaci ke stavu závazků a pohledávek předložila ses.Kozlovská
Stav závazků po splatnosti……..0
Stav pohledávek po splatnosti:…0

Oddíl florbal stav k 6.12.2023 -94.443,- Kč
Oddíl florbalu dluží k 6.12.2023 94.443,-Kč. Br.Heral přislíbil srovnat dluhy do 31.12.2023. Starosta
upozorňuje na potřebu dalších prostředků na krytí nákladů v roce 2024.
Do doby vyrovnání jsou zastaveny výplaty trenérům florbalu. Po 1.1.2024 nebudou propláceny nájmy,
pokud nebude na účtu florbalu dostatečné množství prostředků.
Byla řešena problematika evidence příspěvků u členů florbaslu. Br.Heral bude průběžně předávat na
sekretariát informace, kdo a za co poslal peníze na účet.
Turisté byli upozorněni na špatnou metodiku plateb příspěvků a sokolských známek.

Dotace pro oddíly vypracované sekretariátem.
Návrh – 5% pro Sokol
Dotace, které budou vyřizovány na oddíly a zároveň budou vyřízeny výlučně prací sekretariátu budou
kráceny o 5%. Tato částka bude převedena na hlavní účet jednoty
Hlasování:
Souhlasí… …..7
Nesouhlasí…2
Zdržel se…….1
Výsledek: návrh byl přijat

Opravy a údržba tělocvičny jenom zopakovat
Elektrické vytápění posilovna. Požadavek karate. Upřesnit
Zodpovídá: br.Budin
Terrmín: 3.1.2024

Proběhla revize požární ochrany
Nedostatky byly odstraněny s následujícími výjimkami:
1)Není pasportizace objektu.
Ses.Zemanová zjistí požadovaný rozsah a na následující schůzi bude rozhodnuto o dalším postupu.
Ses.Zemanová se omluvila.
Nahlédnutím do stavebního zákona bylo konstatováno, že ač to nebyl požadavek kontroly, je třeba
tuto otázku dořešit.
2)Není provedeno školení o požární bezpečnosti.
Školení provede br.Slavík. Předá na sekretariát seznam (jmenný či funkční) lidí, kteří mají povinnost
toto školení absolvovat. Zajistí předání pozvánek a upřesní termín školení. Předběžný termín je
6.12.2023 v 17:30h.
Neproběhlo, jsou vypsány dva termíny
3.1.2024 v 17:30 pro členy výboru, provozní a část zaměstnanců DPP.
Druhý termín- pro zbylé zaměstnance DPP bude vypsán 3.1.2024

3)Není dodána RZ od prací na novém HUP. Doplnit do 6.12.2023
Termín:do 6.12.2023
Zodpovídá: br.Slavík
Nevyřešeno
Zajistí starosta
Termín 3.1.2024



Oprava topení v pronajímaných prostorách
Termín realizace 6-8.11. MATÁTA si podle toho upraví svoji činnost.
Hotovo

2015-07-01 VMO
Stav nezměněn. Starosta reviduje PD s cílem vypuštění věcí zbytných.
Předány připomínky k odvolání. Tyto byly přeposlány všem s prosbou o vyjádření. Reagovalo pouze 5
lidí. Ostatní to asi nezajímá
V druhé půlce února je naplánována cesta na nadřízený orgán

2023-01-02 Oprava oplechování střechy
Toto až v případě opravy fasády.

2023-06-04Hledání nového nájemníka
V pondělí 6.11. v 19h. bude předáván byt.
Zodpovídá:Starosta
Termín:6.11.2023
Dokončeno

2023-09-01
Zajistit opravu zdi kolem nefunkční plynové odbočky
Provedeno, byl jsem upozorněn na sníženou funkčnost svislé podélné izolace
Na základě fotodokumentace byl konstatován špatný technologický postup.
Starosta nepřevezme dílo a bude žádat nápravu.
Situace probrána s realizátorem. Výtka byla shledána bezdůvodnou. Žádná izolace na stěně nebyla.
To starosta akceptoval . Zaplatil jsem požadovaných 3000Kč
Tímto považuji věc za uzavřenou

23-10-01-penále MATATA
Starosta spočítá výši penále a předá MATÁTĚ do 1.11.2023
Zodpovídá:starosta
Termín:1.11.2023
Splněno
Bylo vypočteno penále ve výši 23316Kč. Výsledek byl zaslán na MATÁTA.
Bude vypracován zápis dohody se splátkovým kalendářem.
Termín: 15.11.2023
Zodpovídá:br.Mandát
Splněno
Zápis předá na MATÁTA ses. Kozlovská s tím, že v pondělí 6.11. bude dohoda oboustranně podepsaná
Předáno, podepsáno

23-10-02Historie vstupů
Je třeba zjistit jak se dostat do historie vstupů
Zajistí:br.Baranyi
Termín:1.11.23
Nesplněno

23-11-01Spotřeba topidel tělocvična
Začít sledovat časové využití topidel v tělocvičně. Na jaře vyhodnotíme a rozhodneme, zda by nebylo
ekonomické vyměnit zářiče za infrapanely.
Do tělocvičny dát nějaký papír na zapisování od kdy a do kdy to bylo v provozu.
Zápis zajistí ses.Kozlovská
Vyplňovat:vedoucí cvičení.
Termín:8.11.2023
Probíhá

23-11-02 Nátěr dveří
Byl odsouhlasen odstín 8028
Barvu a nátěr zajistí br.Rujbr
Termín: 6.12.2023 Nesplněno



Ostatní
Nutně musíme začít hledat další zdroje peněz.
1)Hledání úspor. Na tom pracuji, nebylo by od věci,kdyby se do toho angažoval kdokoliv z Vás.
2)Již více než 2 roky Firesta využívá naše pozemky. Je třeba s nimi vstoupit do jednání. Již jsem
požádal br.Mandáta, ať jim napíše. Jaký je stav?
Dotazem na SÚ jsem zjisti, že účtují za zábor 8Kč/m2 a den. Okupují cca 2067m2, více než 2 roky. To je
sumárně 11 mil.Kč. To nemůžeme nechat plavat.
3)Dostal jsem neoficiální informaci, že kolektory a svod dešťové vody se nepovedly udělat tak, jak bylo
v plánu. Kdo je stavu tuto informaci ověřit? To bude velmi důležité pro kolaudaci a náhradu za věcná
břemena
Zjišťovala ses. Zemanová - nedořešeno

Předání dokladů k proplacení a podkladů pro mzdy
Veškerá dokumentace bude předána do 5.kalendářního dne v měsíci. Na pozdější doklady nebude
brán zřetel.
Běží

Platba za pronájem tělocvičny
Ses.Daňková rozporovala požadavek na okamžitou platbu za užití tělocvičny . Bylo rozhodnuto, že
tato úhrada bude prováděna vždy prvé pondělí v měsíci v čase mezi 8 a 10h. První platba proběhne
6.11.2023.
Zároveň předá na sekretariát písemnou objednávku na další měsíc, nebo jednorázovou na celou zimní
sezonu.
V návaznosti na tuto objednávku bude zajištěno temperování tělocvičny.
Probíhá

Návrh na změnu nájemní smlouvy s MATÁTA,nebo její revizi
Je nutno provést revizi NS s MATÁTA. Zjistit rozpory a ty buď odstranit, nebo provést úpravu NS
Je třeba prověřit:
-vstup do MATÁTA (na vchodu do MATÁTA je info, že část klientů má používat hl.vchod do Sokola)
-pronájem třetí straně
-provádění činností, které nejsou náplní MATÁTA
Zjistit, zda ze strany Sokola nedochází k porušování této NS.
Zajistí:br.Slavík
Termín:3.1.2024

Výzva na brigádu 9.1. v 9h.Obrousit dveře, zlikvidovat pletivo a branku
Výzva byla přijata. Brigáda se uskuteční v sobotu 9.1.2023 v 9h. Sraz na sekretariátu

Byly schváleny následující smlouvy:
darovací smlouva florbal – Energie MM 20.000,- Kč
Grand Župa sok.vš. 636,- Kč úbory slet
KTS ekologie Heroltice odpady 2024

zapsal starosta
Josef Jiránek

Příští schůze 3.1.2023 v 18h

3.1.2023 v 17:30 školení požární bezpečnosti čl.- výboru


